
Protokół z XLI Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Sala obrad UMK, os. Zgody 2 

     z dnia 31 marca 2022r. godz. 1800 
 

 

 

Porządek obrad XLI Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 przystąpienia do IX edycji Budżetu Obywatelskiego 

4.2 sprawozdania z działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za rok 2021 

4.3 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022 

4.4 projektu budżetu obywatelskiego nr BO.D17.16/20 pn. ,,Budowa chodnika przy ul. Łuczanowickiej o 

dł. około 180 mb” 

4.5 opinii do projektu planu „Rozbudowy ul. Kocmyrzowskiej na odcinku od styku z drogą ekspresową S7 

w rej. skrzyżowania z ul. Darwina i Poległych w Krzesławicach do działki nr 513 obręb 11 Nowa Huta 

w rejonie ul. Bukszpanowej” 

4.6 opinii do koncepcji budowy węzła komunikacyjnego w rejonie Luboczy w Krakowie 

4.7 ograniczenia prędkości na ul. Morwowej w Krakowie 

4.8 montażu progów zwalniających na ul. Architektów w Krakowie 

 

  5. Interpelacje i zapytania 

  6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie XLI Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w Sali obrad UMK,  

os. Na Zgody 2 w celu zapewniania bezpieczeństwa obrad Członkom Rady Dzielnicy XVII  

z zachowaniem  bezpiecznych odległości od siebie, w ochronnych maseczkach. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 19 osób) XLI sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  

 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przedstawiony projekt porządku obrad XLI Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

 

 



ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1. przystąpienia do IX edycji Budżetu Obywatelskiego 

Projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przystąpienia 

do IX edycji Budżetu Obywatelskiego  

 

ad. 4.2. sprawozdania z działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za rok 

2021 

Projekt uchwały Komisji Rewizyjnej 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie sprawozdania 

z działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za rok 2021. 

 

ad. 4.3. korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022 

Przewodniczący zreferował zebranym projekt uchwały 

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. A. Dziedzic, p. L. Madej, p. St. Stroński 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na 

zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022. 

 

ad. 4.4. projektu budżetu obywatelskiego nr BO.D17.16/20 pn. ,,Budowa chodnika przy ul. 

Łuczanowickiej o dł. około 180 mb” 

Projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady Dzielnicy podjęli uchwałę w sprawie projektu budżetu obywatelskiego nr 

BO.D17.16/20 pn. ,,Budowa chodnika przy ul. Łuczanowickiej o dł. około 180 mb”  

w głosowaniu: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

 

ad. 4.5. opinii do projektu planu „Rozbudowy ul. Kocmyrzowskiej na odcinku od styku z drogą 

ekspresową S7 w rej. skrzyżowania z ul. Darwina i Poległych w Krzesławicach do działki nr 

513 obręb 11 Nowa Huta w rejonie ul. Bukszpanowej” 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu. 

Członkowie Rady Dzielnicy podjęli uchwałę w sprawie opinii do projektu planu „Rozbudowy 

ul. Kocmyrzowskiej na odcinku od styku z drogą ekspresową S7 w rej. skrzyżowania z ul. 

Darwina i Poległych w Krzesławicach do działki nr 513 obręb 11 Nowa Huta w rejonie ul. 

Bukszpanowej” w głosowaniu: za – 17, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 

 

ad. 4.6. opinii do koncepcji budowy węzła komunikacyjnego w rejonie Luboczy w Krakowie 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu. 

Głos zabrali: p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic  

Członkowie Rady Dzielnicy podjęli uchwałę w sprawie opinii do koncepcji budowy węzła 

komunikacyjnego w rejonie Luboczy w Krakowie w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymały się – 3 osoby. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

ad. 4.7. ograniczenia prędkości na ul. Morwowej w Krakowie 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia 

Zarządu  

Członkowie Rady Dzielnicy podjęli uchwałę w sprawie ograniczenia prędkości na ul. 

Morwowej w Krakowie w głosowaniu: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 1 osoba nie 

brała udziału w głosowaniu. 

 



ad. 4.8. montażu progów zwalniających na ul. Architektów w Krakowie 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia 

Zarządu  

Członkowie Rady Dzielnicy podjęli uchwałę w sprawie montażu progów zwalniających na ul. 

Architektów w Krakowie w głosowaniu: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 

 
 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Brak 
 

 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

P. St. Stroński zabrał głos na temat bezpieczeństwa na ogródku jordanowskim os. Na Stoku. 

Przewodniczący poinformował zebranych, że na najbliższym posiedzeniu Komisji 

Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego będą obecni przedstawiciele Policji, gdzie radni 

będą mogli  przedstawić swoje problemy. 

 

Pan Z. Gawłowski zabrał głos na temat remontu ul. Piotrusia Pana, a p. A. Zdziebko na temat 

remontu schodów przy ul. Bacewiczówny. 

W tych tematach głos zabrali również p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński. 

 

Pan L. Zaleński poinformował zebranych o uciążliwościach zgłaszanych przez mieszkańców 

związanych z budową drogi S-7. Głos w tej sprawie zabrali również: p. P. Mleczko,  

p. A. Dziedzic, p. A. Zdziebko, p. J. Kolasa, p. W. Wołoch.  

Pani K. Frankiewicz zgłosiła wniosek formalny o zamkniecie dyskusji, który radni przyjęli  

w głosowaniu: za - 16, przeciw – 0, wstrzymały się – 3 osoby. 

 

Pan W. Czyż poinformował o zamkniętym chodniku wzdłuż ul. Kocmyrzowskiej. 

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy Komisji Rady Dzielnicy XVII zaplanowane  

w kwietniu 2022r.  
 

Kolejna XLII Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 28 kwietnia 2022r.  

w Szkole Podstawowej nr 98, os. Na Stoku 52,  na godz. 18:00.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 19.10 

zamknął posiedzenie XLI Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


